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PROTOKOLL	  
från	  

	   STYRELSEMÖTE	  	  
i	  

TULLINGEPARTIET,	  TUP	  
	   	  	  

Tid:  måndag den 29 maj 2017, 18.30–20.30 

Plats:  Medborgarkontoret i Tullinge   

Närvarande:   Camilla Jägemalm, ordförande 

  Louise Linder 

  Elisabet Thorén 

Anders Thorén  

Carl Widercrantz, POLSEK  

Per Börjel 

Christian Wagner 

Fredrik Ahlinder	  	   	   	  

  Thomas Karlsson (inbjuden)  
    
 
Frånvarande:   Rita Ilomäki  

   Elizabeth Bushby 

	  
§1	   Mötets	  öppnande	  	  

Camilla	  öppnade	  mötet	  och	  hälsade	  deltagarna	  välkomna.	  	  
	  
§2	   Genomgång/godkännande	  av	  föregående	  protokoll	  	  

Det	  föregående	  protokollet	  ska	  läggas	  upp	  på	  hemsidan.	  Det	  fanns	  inga	  övriga	  
	   kommentarer	  	  till	  föregående	  protokoll.	  Protokollet	  godkändes.	  	  	  
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§3	   Information	  från	  Thomas	  Karlsson	  om	  kommunala	  pensionärsrådet	  

Tullingepartiets	  ledamot	  i	  kommunala	  pensionärsrådet,	  Thomas	  Karlsson,	  berättade	  
om	  arbetet	  i	  rådet.	  Det	  blev	  även	  möjlighet	  att	  ställa	  frågor	  till	  Thomas.	  	  	  	  
	  
Thomas	  menar	  att	  det	  kommunala	  pensionärsrådet	  är	  viktigt	  men	  att	  rådet	  inte	  har	  
mycket	  att	  säga	  till	  om	  i	  dagsläget.	  TUP	  bör	  därför	  lägga	  en	  motion	  om	  att	  utveckla	  
kommunens	  olika	  råd	  så	  att	  dessa	  blir	  ordentliga	  remissinstanser.	  Dessutom	  bör	  TUP	  
yrka	  på	  att	  ärenden	  som	  rör	  pensionärer	  ska	  behandlas	  i	  det	  kommunala	  
pensionärsrådet.	  	  

	  
§4	   Information	  från	  POLSEK	  (Carl)	   	  

Carl	  berättade	  om	  senaste	  nytt	  från	  KS/KF.	  	  
• Kommunledningen	  i	  Botkyrka	  vill	  göra	  det	  svårare	  och	  dyrare	  för	  människor	  

runt	  om	  i	  kommunen	  att	  använda	  bilen	  som	  transportmedel.	  TUP	  har	  dock	  
yrkat	  avslag	  på	  Botkyrkas	  nya	  parkeringsstrategi.	  

	  
• TUP	  har	  lämnat	  in	  en	  ny	  motion	  om	  att	  samtliga	  medarbetare	  i	  Botkyrka	  

kommun,	  ska	  uppmuntras	  att	  göra	  felanmälan	  via	  ”Botkyrka	  appen”.	  
Dessutom	  vill	  vi	  att	  kommunen	  utser	  underhållsinspektörer	  som	  har	  till	  uppgift	  
att	  åka	  runt	  i	  kommunen	  och	  anmäla	  fel	  samt	  följa	  upp	  att	  dessa	  åtgärdas.	  
Dessa	  uppdrag	  bör	  erbjudas	  till	  redan	  anställda	  inom	  den	  befintliga	  
organisationen.	  

	  
Det	  har	  kommit	  allvarlig	  kritik	  mot	  brister	  vid	  det	  nya	  äldreboendet	  i	  Riksten.	  
Nattpersonalen	  har	  misskött	  sitt	  jobb.	  Beslutades	  att	  Anders	  ska	  skriva	  ett	  brev	  till	  
ledningen	  för	  äldreboendet.	  	  
	  
TUP	  har	  skickat	  in	  följande	  text	  till	  församlingsbladet	  som	  kommer	  ut	  i	  sommar:	  
	  
”Efter	  det	  att	  kyrkan	  blev	  fristående	  från	  staten	  finns	  ett	  ökat	  utrymme	  för	  ideologiskt	  obundna	  rörelser	  
som	  Tullingepartiet.	  Vår	  devis	  praktiska	  lösningar	  är	  bättre	  än	  ideologiska	  låsningar	  passar	  därför	  bra	  in	  i	  
kyrkan.	  Vi	  har	  ingen	  riksorganisation	  att	  ta	  hänsyn	  till,	  vi	  fokuserar	  istället	  på	  lokala	  lösningar	  som	  är	  bäst	  
för	  församlingen.	  
	  
En	  av	  Tullingepartiets	  viktigaste	  frågor	  är	  just	  att	  ta	  tillvara	  på	  det	  lokala	  och	  ideella	  engagemang	  som	  
finns	  i	  församlingen.	  Församlingsmedlemmarna	  ska	  i	  högre	  utsträckning	  kunna	  påverka	  samt	  få	  kunskap	  
om	  de	  beslut	  som	  fattas	  i	  kyrkofullmäktige.	  	  
	  
En	  annan	  valfråga	  handlar	  om	  att	  öka	  fokus	  på	  kyrkans	  kärnverksamhet	  såsom	  traditionella	  gudstjänster,	  
musik	  i	  kyrkan,	  social	  stödverksamhet	  samt	  barn	  och	  ungdomsverksamhet.	  I	  Tullinge	  finns	  en	  del	  
ungdomar	  på	  glid	  som	  en	  aktiv	  församling	  kan	  arbeta	  med.	  Och	  kyrkans	  öppna	  förskola	  är	  viktig	  för	  att	  
integrera	  nyanlända	  i	  samhället.	  Här	  kan	  sagor	  och	  lek	  blandas	  med	  språkträning	  och	  
samhällsinformation.	  
	  
Tullingepartiet	  vill	  även	  utreda	  möjligheterna	  att	  bygga	  ut	  Tullinge	  kyrka.	  Bland	  annat	  efterfrågas	  fler	  
toaletter	  vid	  kyrkan.	  Sist	  men	  inte	  minst	  vill	  vi	  i	  Tullingepartiet	  möjliggöra	  en	  lokal	  för	  kyrkan	  på	  Riksten.	  
Lokalen	  ska	  t	  ex	  kunna	  användas	  för	  söndagsskola,	  öppen	  förskola	  och	  övrig	  kyrklig	  verksamhet.	  När	  
lokalen	  inte	  nyttjas	  av	  kyrkan	  ska	  den	  kunna	  användas	  av	  andra	  föreningar/organisationer”.	  
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§5	   Information	  –	  rapporter	  från	  grupperna	  	  	  
a) Hemsidan.	  
Vi	  har	  fått	  en	  offert	  på	  58	  000	  kr	  för	  uppfräschning	  och	  ny	  layout	  för	  Tullingepartiet.se.	  
Den	  nya	  layouten	  skall	  efterlikna	  tullingekommun.se	  när	  det	  gäller	  
färgstyrka/transparens.	  Kulörer	  grönt	  till	  gult.	  Loggan	  som	  nu.	  För	  att	  våra	  
"hjärtefrågor"	  alltid	  skall	  synas,	  vill	  vi	  ha	  två	  kolumner.	  Kolumn	  1	  =	  Nyheter.	  Kolumn	  2	  
=	  Aktuellt/hjärtefrågor.	  	  
	  
Bilden	  av	  Tullingesjön	  och	  pendeltåget	  skall	  göras	  transparent	  och	  texten	  "Med	  målet	  
Tullinge	  egen	  kommun"	  skall	  synas	  i	  bakgrunden.	  Överhuvudtaget	  vill	  vi	  att	  sidorna	  
skall	  se	  så	  tilltalande	  och	  professionella	  ut	  som	  möjligt.	  Anpassning	  till	  mobiler	  och	  
surfplattor	  är	  också	  viktigt.	  	  
	  
Flera	  personer	  har	  riktat	  kritik	  mot	  Tullingekommun.se.	  Senast	  i	  raden	  var	  en	  kvinna	  
som	  ville	  anställa	  en	  kontaktresurs	  till	  hennes	  dotter.	  När	  hon	  fick	  veta	  att	  
Tullingekommun.se	  var	  en	  fiktiv	  sida	  blev	  hon	  irriterad	  och	  kände	  sig	  grundlurad.	  	  
	  
Det	  är	  inte	  meningen	  att	  någon	  ska	  känna	  sig	  lurad.	  Beslutades	  därför	  att	  tydligare	  
märka	  upp	  att	  Tullingekommun.se	  är	  en	  tänkt	  hemsida	  för	  en	  framtida	  Tullinge	  
kommun.	  
	  
b) Kommunikation	  –	  Media	  	  
Elisabet	  redogjorde	  för	  senaste	  nytt	  i	  media.	  	  

	  
c) Ekonomi	  –	  Budget	  –	  medlemmar,	  Facebook	   	  	   	  
Louise	  redogjorde	  för	  ekonomin,	  se	  utdelad	  rapport.	  Till	  nästa	  styrelsemöte	  ska	  en	  

	   mer	  specificerad	  ekonomisk	  rapport	  presenteras.	  I	  den	  ska	  Skansentåget,	  mötet	  på	  
	   Lida	  och	  den	  nya	  hemsidan	  m.m.	  ingå.	  

	  
Medlemsfakturorna	  är	  utskickade.	  	  
	  
d) Den	  andra	  vägen	  	  

	   Inget	  nytt	  att	  rapportera.	  Beslutades	  att	  Camilla	  ska	  presentera	  en	  valanalys	  från	  
lokala	  partiers	  nätverk	  i	  slutet	  av	  detta	  styrelsemöte.	  

	  
§6	   TUP	  är	  inbjudna	  till	  att	  delta	  vid	  årets	  upplaga	  av	  Almedalen.	  

Kommunen	  kommer	  i	  vanlig	  ordning	  att	  skicka	  en	  delegation	  med	  politiker	  och	  
	   tjänstemän	  till	  Almedalen.	  Beslutades	  att	  Carl	  ska	  åka	  dit	  för	  Tullingepartiets	  räkning.	  	  

	  
§7	  	   Snart	  dags	  för	  Botkyrkas	  workshop	  om	  att	  utveckla	  centrala	  Tullinge	  

Datum	  för	  dialogmöten	  är	  30	  och	  31	  maj	  samt	  5	  och	  6	  september.	  	  
	  
§8	  	   Tavla	  med	  foton	  och	  illustrationer	  vid	  Tullinge	  station	  

På	  Rönninge	  pendeltågsstation	  finns	  en	  tavla	  med	  foton	  och	  illustrationer	  av	  
intressanta	  platser	  i	  Rönninge.	  Det	  vore	  trevligt	  med	  något	  liknande	  i	  Tullinge,	  men	  
MTR/SL	  tar	  inte	  tag	  i	  frågan.	  Beslutades	  därför	  att	  TUP	  ska	  sätta	  upp	  en	  tavla	  som	  vi	  
målar	  och	  förser	  med	  lämplig	  fästanordning.	  Tullingepartiets	  medlem,	  Lars-‐Gösta	  
Almgren,	  ska	  tillfrågas	  gällande	  lämpliga	  bilder.	  Anders	  ska	  även	  ta	  kontakt	  med	  
Lennart	  Kalderén	  för	  att	  undersöka	  hur	  de	  fick	  till	  stånd	  en	  sådan	  tavla	  i	  Rönninge.	  
Målet	  är	  att	  få	  upp	  tavlan	  efter	  sommaren	  när	  skolorna	  öppnar.	   
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§9	   Rapport	  från	  möten	  	  
	   Det	  rapporterades	  från	  följande	  möten/besök:	  	  
	  

• 27	  april	  uppvaktade	  TUP	  personer	  på	  regeringskansliet	  för	  att	  diskutera	  
delningsfrågan.	  Carl,	  Anders	  och	  Camilla	  träffade	  två	  personer	  på	  
kommunenheten,	  avdelningen	  för	  offentlig	  förvaltning.	  	  

	  
• 27	  april	  besökte	  Carl,	  Anders	  och	  Camilla	  en	  skola	  som	  liknar	  Falkbergsskolan	  i	  

Bagarmossen.	  Det	  krävdes	  ett	  telefonsamtal	  för	  att	  göra	  besök	  i	  Bagarmossens	  
skola.	  För	  att	  besöka	  Falkbergsskolan	  krävdes	  en	  månads	  mejlkorrespondens.	  	  	  

	  
• 6	  maj	  var	  det	  vårmarknad	  i	  Tullinge	  C.	  Det	  blev	  en	  lyckad	  dag	  med	  många	  

nyfikna	  besökare.	  	  
	   	  
	   Styrelsen	  beslutade	  att	  anordna	  sommarens	  Skansentåg	  uppe	  på	  Riksten	  den	  26	  
	   augusti,	  kl	  10-‐15.	  Grillning	  och	  tipspromenad	  ska	  genomföras	  som	  vanligt.	  Christian	  
	   undersöker	  även	  möjligheten	  att	  använda	  en	  ballong	  som	  	  besökarna	  kan	  åka	  upp	  i.	  	  
	  
§10	   Övriga	  ärenden	  	  
	   Anders	  presenterade	  förslag	  på	  två	  nya	  motioner.	  Dels	  en	  motion	  om	  att	  stänga	  av	  
	   Tullinge	  strand	  för	  genomfartstrafik	  under	  april	  –	  september.	  Och	  dels	  en	  motion	  om	  
	   att	  kommunen	  ska	  förvärva	  och	  sanera	  den	  kontaminerade	  marken	  intill	  TBS	  som	  idag	  
	   är	  avspärrad.	  	  
	  
	   Beslutades	  att	  boka	  Lida	  den	  14	  oktober	  för	  en	  utbildning/inspirationsdag	  (heldag)
	   för	  alla	  förtroendevalda	  inom	  TUP.	  	  
	  
§11	   Nästa	  möte/Avslutning	  

Camilla	  redovisade	  en	  valanalys	  som	  presenterades	  på	  årsstämman	  med	  
	   lokala	  partiers	  nätverk.	  

	  
Nästa	  möte	  beslutades	  till	  måndag	  26	  juni,	  kl	  18:30,	  på	  Medborgarkontoret.	  	  
Ordförande	  tackade	  alla	  närvarande	  och	  förklarade	  mötet	  avslutat.	  	  
	  

	  
	  
Vid protokollet    Justeras  
 
  
Carl Widercrantz    Camilla Jägemalm  

	  


